
                                                  Protokół Nr XXXVII /10

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 30 kwietnia 2010 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu gminy nr 201 

Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski o godz. 10 00 otworzył obrady XXXVII sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po  powitaniu  oświadczył,Ŝe   zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach  sesji  uczestniczyło  14
radnych ,  co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15  osób ,  stanowiło quorum do
podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał . 
Radny nieobecny : 
1.Bronisław Jurec – nieobecność usprawiedliwiona 
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz  ,Zastępca  Wójta  Jerzy
Makowski ,  Sekretarz Gminy Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  .
Ponadto obradom sesji  przysłuchiwała się  przedstawicielka prasy lokalnej oraz radca  prawny
Roman Janił . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Protokół  Nr XXXVI/09 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 marca 2010 roku ,
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Porządek obrad XXXVII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński przedstawiał się następująco :
1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XXXVII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXVI/10   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński   
  w dniu  26 marca   2010 r.  
2.Interpelacje radnych 
3.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2009 rok 
   - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
   - opinia komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy 
4.Rozpatrzenie wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium 
   - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
     absolutorium 
5.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2009
6.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Poczernin „ 
   gmina Stargard Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia „ Planu 
   odnowy Miejscowości Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany wydatków 
   na programy realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,  
   niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie 
   ( EFTA) oraz innych środków pochodzących e źródeł zagranicznych niepodlegających  
   zwrotowi  
9.Ocena stanu dróg po okresie  zimowym oraz plan budowy i remontów 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu
10.Ocena funkcjonowania bibliotek, świetlic wiejskich , placówek upowszechniania 
     kultury oraz kultury fizycznej     
     Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  i 
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     Gospodarki Wodnej w 2009 roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej     
12.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
13.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  międzysesyjnym
14.Odpowiedzi na interpelacje radnych
      Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści odpowiedzi na interpelacje 
      złoŜone   w dniu 24.03.2010 r.
15.Wolne wnioski i zapytania
16.Sprawy róŜne
17.Ustalenie terminu następnej sesji
18.Zamknięcie obrad  sesji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone .
Ad.3
Przewodniczący  rady  realizując  ten  punkt  zapoznał  radę  z  następującymi  dokumentami,  a
mianowicie :
-  uchwałą  Nr  XXVII/90/2010  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Szczecinie z dnia 9  kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Wójta
Gminy Stargard Szczeciński z wykonania budŜetu za 2009 r. - opinia pozytywna ,
- opinią Komisji Rewizyjnej dotyczącą   wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za 2009
rok – opinia pozytywna .
Sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za 2009 rok stanowi
załącznik nr 3 do protokołu .
Uchwała  Nr  XXVII/90/2010  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Szczecinie  z dnia 9 kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Wójta
Gminy  Stargard  Szczeciński  z  wykonania  budŜetu  za  2009  rok  stanowi  załącznik  nr  4  do
protokołu.
Opinia Komisji Rewizyjnej  dotycząca wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za 2009
rok , stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
Następnie przewodniczący rady zapytał się czy  radni mają  pytania , uwagi bądź wątpliwości  do
w/w dokumentów .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.4
Przewodniczący rady poinformował ,iŜ Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do Rady  o
udzielenie Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za
2009 rok .
Następnie  odczytał   uchwałę  Nr  XLII/152/2010  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 9 kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii o wniosku
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński  w  sprawie  udzielenia  absolutorium
Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński z tytułu wykonania budŜetu 
za 2009 r. 
Radna Ewa Domańska członek komisji rewizyjnej  z uwagi na nieobecność przewodniczącego tej
komisji   odczytała wniosek Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 14
kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu
wykonania budŜetu za 2009 rok .  
Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 14 kwietnia 2010  
roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania
budŜetu za 2009 rok , stanowi załącznik nr 6 do protokołu .
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Uchwała Nr XLII/152/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie
z dnia 19 kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi  Gminy Stargard  Szczeciński  z  tytułu  wykonania budŜetu  za 2009 r.  ,
stanowi  załącznik nr 7 do protokołu .  
Przewodniczący rady  otworzył  dyskusję nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej.
Radni pytań i uwag nie zgłosili.  
 Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXXVII/300/10 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu
za rok 2009
Przewodniczący rady zapytał  się  radnych o pytania bądź  uwagi  odnośnie wykonania budŜetu
gminy za 2009 rok . 
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe nie podpisał wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie
absolutorium , bo zdaniem radnego absolutorium to nie tylko cyferki , ale absolutorium to sposób
jego  wykonania . Powiedział o artykułach w prasie , gdzie pisze się pozytywnie o gminie , a
następnie wymienił zdania , które zdaniem  radnego to  poraŜki wójta , a mianowicie : 
- „ Moje Boisko- Orlik  2012„ zdaniem radnego najdroŜsza inwestycja , zła lokalizacja , gmina
nie  jest  właścicielem  terenu  i  za   protokołem   z  kontroli   Urzędu  Wojewódzkiego  z  dnia
21.01.2010 r. „ Projekt został zrealizowany niezgodnie z  ustawą prawo  zamówień publicznych„ ,
- świetlice: Grzędzice i Klępino wykonano ze środków własnych bez dofinansowania środków
pochodzących z Unii Europejskiej , 
- odnośnie turystyki , to wniosek na  Wierzchląd nie został pozytywnie rozpatrzony ,a  w zamian
osoba zajmująca się  pozyskiwaniem środków awansowała na stanowisko dyrektora  Instytutu
Kultury ,
 - odnośnie szkoły w Małkocinie to są problemy z wykonawcą jak równieŜ z podwykonawcą ,
którego nie powinno być na budowie  .Gmina jako główny inwestor powinna mieć nadzór nad tą
inwestycją ,
-w uzasadnieniu Wniosku Komisji Rewizyjnej jako kryterium oceniające mówi się  o zasadzie
legalności , którą kierował się Wójt ,  a  Pan Wójt zawarł z 3 radnymi będącymi sołtysami umowy
cywilnoprawne, co jest niezgodne z art.24 d ustawy o samorządzie gminnym , który to zakazuje
wójtowi takich działań .
Radny poinformował , Ŝe   nie podpisał wniosku i wstrzyma się od głosowania .
Wójt Gminy odnosząc się do tego co powiedział radny wyjaśnił , Ŝe w prasie ukazały się artykuły
dotyczące tego co się  dzieje   w gminie i  to co się  robi  w gminie ,  a   potrzebne  jest  dla
mieszkańców  gminy .
Wójt zaznaczył ,Ŝe wybrany został przez mieszkańców gminy i jest dla tych ludzi .
Odnośnie „ Moje Boisko Orlik -2012” wójt wyjaśnił ,Ŝe sam orlik kosztował tyle samo co w
gminach sąsiednich , a dodatkowo to są  koszty  uzbrojenia terenu i naleŜałoby- wskazał wójt-
dokładnie przekazywać informacje , a nie mataczyć w jednym zdaniu .
Lokalizacja boiska -jak przypomniał wójt radnemu , to pierwsza reakcja radnego  była pozytywna
odnośnie   lokalizacji  .Dalej  wójt  poinformował  ,Ŝe  powierzchnia  całego  boiska  to  2,5  ha  i
Agrofirma dała gminie za darmo ( obecnie umowa uŜyczenia ) , będzie to duŜe boisko o czym
była juŜ rozmowa , wolą mieszkańców jest połączenie tych dwóch miejscowości . 
Świetlica w Grzędzicach i Klępinie jak powiedział wójt, to pewne rzeczy muszą być realizowane
i być moŜe jest moją poraŜką jak stwierdził wójt , ale słuŜy mieszkańcom .
Wracając do orlika i protokołu pokontrolnego , wójt poinformował ,iŜ protokołu pokontrolnego
nie podpisał i złoŜył protest, a teraz czeka na odpowiedź .
Jeśli chodzi o Szkołę w Małkocinie to wójt  powiedział ,  Ŝe lepiej by było jakby nie 
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rozpoczynał tej  inwestycji .
Przypomniał ,Ŝe zgodnie z przepisami odbył się przetarg , został wyłoniony wykonawca  , który
jak  okazało się  bez zgody gminy zatrudnił podwykonawcę . 
Obecnie firmy   rozstały się i trwają rozliczenia , prowadzone są roboty  i według słów prezesa
od września najprawdopodobniej  dzieci rozpoczną naukę w tej nowej części . 
Wójt  zapytał  :  „  czy ja  jako wójt   ponoszę  konsekwencję  tego  ,Ŝe firma bez zgody gminy
zatrudniła podwykonawcę”. 
Odnośnie kryterium dotyczącego   legalności, wójt m.in. poinformował ,iŜ gmina jest po kontroli
kompleksowej   Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i  nie  kwestionowano  legalności  wydatków
budŜetowych .
Radny Edward Lutyński powiedział m.in.  , Ŝe w tej sprawie są wyroki NSA  i nie wolno było
wójtowi zawierać umów z tymi  radnymi , którzy są sołtysami.
Wójt Gminy odpowiedział m.in. , iŜ uznał Ŝe sołtysi zrobią to najlepiej i dlatego zlecił   
im wykonanie tych prac . 
Przewodniczący rady  podsumowując  w/w  dyskusję   m.in.  powiedział  ,Ŝe  są  uwagi  radnego
Edwarda Lutyńskiego .  Pan Wójt  podpisał  umowy z sołtysami  ,  bo tak  uznał  mimo zakazu
ustawowego i jest to  błędem .Do zgłoszonych spraw przez radnego , kaŜdy radny ma wyrobioną
swoją opinię . Przewodniczący równieŜ zaznaczył ,Ŝe komisje bez uwag zaopiniowały wykonanie
budŜetu za rok 2009 .
Radny Roman Klim -odnosząc się do nowo wybudowanej świetlicy w Klępinie powiedział ,aby
kaŜdy miał  taką  poraŜkę  i  zaznaczył  ,Ŝe tu wcale nie chodzi  o  środki  ,  a  o  przydatność  tej
świetlicy dla sołectwa , ile poŜytecznych rzeczy się tam odbywa i jak wielkie jest zadowolenie
mieszkańców .     
Radna GraŜyna Gajewska – w swojej  wypowiedzi przeprosiła Pana Wójta ,  Ŝe ma kłopoty z
powodu tego ,Ŝe była zawarta taka umowa , zaznaczyła teŜ  iŜ zbiera podatki jako inkasent , ale w
tym okresie była bezrobotna i kaŜdy grosz był jej potrzebny . 
Radny Edward  Lutyński  –  odpowiedział  ,Ŝe mogła  zbierać  podatki  jako  inkasent  ,  ale   nie
roznosić nakazów.
Następnie wójt odniósł się do sprawy gruntu pod boiskiem Orlik w Witkowie , który obecnie
gmina uŜytkuje na podstawie umowy-dzierŜawy i tutaj wójt wyjaśnił ,Ŝe w Agrofirmie  trwają
prace  ,aby wyłączyć  ten grunt  spod ksiąg hipotecznych.  Ponadto biorąc pod uwagę   dobrą
współpracę z Agrofirmą powiedział wójt ,Ŝe nie ma zagroŜeń , iŜ się wycofają .
Wójt  Gminy przypomniał  ,Ŝe podobna  sytuacja   z  boiskiem w Skalinie  i  Sułkowie  .Jest  to
wszystko robione dla wsi i jej mieszkańców .
Przewodniczący rady powiedział ,Ŝe była podobna sytuacja w Tychowie z gruntem pod boisko  ,
ale dotyczyła zamiany działek z Agrofirmą i trwały te prace bardzo długo.
Radny Edward Lutyński zapytał się wójta , czy w terminie 7 dni od daty otrzymania protokołu z
wyników kontroli  „  Moje Boisko -Orlik  2012 „  został wysłane pismo wójta jako protest  do
zarzutów .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe został termin dotrzymany.    
Przewodniczący  rady  odczytał  w/w  projekt  uchwały  i  zapytał  się  radnych  ,  kto  jest  „za”
udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13
 głosami  „za”,  „  przeciw”  0  i  jednym głosie  „  wstrzymującym się  „  -  podjęła  uchwałę  Nr
XXXVII/300/10 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2009 , która stanowi
załącznik nr 8 do protokołu . 
Wójt Gminy podziękował radnym za otrzymane absolutorium z tytułu wykonania budŜetu gminy
za 2009 rok .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXXVII/301/10 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy 
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Miejscowości Poczernin „ gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy  poinformował ,o naniesieniu w planie odnowy  niewielkich błędów dotyczących
terminów realizacji niektórych  zadań ( remont świetlicy : termin realizacji 
2010-2012 , oraz  budowa chodników oraz oświetlenia: Etap I; termin II-IV 2015 , Etap II termin
VI-VIII 2015-2016 ) , a dotyczyło to tylko członków komisji gospodarki mienia komunalnego i
budŜetu , bo nie byli poinformowani na posiedzeniu komisji .
Przewodniczący rady zapytał się czy są uwagi do w/w projektu .
Radni uwag nie zgłosili. 
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 13 głosami „za” ,
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVII/301/10 , która stanowi
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XXXVII/302/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia
„ Planu Odnowy Miejscowości Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński  
Przewodniczący  rady  poinformował  ,Ŝe  projekty  uchwał  były   omawiane  na  posiedzeniach
komisji i opiniowane w związku z tym przewodniczący zapytał się czy radni mają uwagi do tego
projektu uchwały .
Radni uwag nie zgłosili .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami ”za” ,
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVII/302/10 , która stanowi
załącznik nr 10 do protokołu .
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XXXVII/303/10  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r.  oraz
zmiany wydatków na   programy realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii
Europejskiej ,   niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa
członkowskie   (  EFTA)  oraz  innych  środków  pochodzących  ze  źródeł  zagranicznych
niepodlegających  zwrotowi  
Przewodniczący rady zapytał się czy radni mają uwagi do w/w projektu uchwały .
Radni uwag nie zgłosili.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXVII/303/10 , która stanowi
załącznik nr 11 do protokołu . 
Ad.9 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk przedstawił
opinię komisji odnośnie tematu dotyczącego oceny stanu dróg po okresie zimowym oraz planu
budowy i remontów  ,a mianowicie:
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o stanie dróg na terenie
gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów oraz  proponuje , aby Wójt Gminy
rozwaŜył  moŜliwość  alternatywnego  rozwiązania  problemu związanego  z  odśnieŜaniem dróg
poprzez zawarcie umów z podmiotami prywatnymi w poszczególnych miejscowościach .
Wójt  Gminy-  odpowiadając na pytanie radnego Adama Kochańca wyjaśnił  sprawę  dotyczącą
drogi S-10 , która z mocy ustawy stała się drogą gminą i są starania przekazania jej do powiatu .
Ad.10 
Przewodnicząca  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  ElŜbieta  Kucaj  przedstawiła
stanowisko komisji do tematu dotyczącego oceny funkcjonowania  bibliotek,świetlic wiejskich  ,
placówek upowszechniania kultury oraz kultury fizycznej  w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po przeanalizowaniu informacji dotyczącej 
funkcjonowania  bibliotek,  świetlic  wiejskich  i  informacji  z  działalności  sportu  przyjęła
informacje.
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.11
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Radna Ewa Domańska jako członek Komisji Rewizyjnej odczytała opinię komisji do tematu :
Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej w 2009 roku , a mianowicie : 
Komisja  Rewizyjna  zapoznała  się  z  informacją  dotyczącą   wykonania  budŜetu  Gminnego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  za  2009  r.,  przyjęła  informację  nie
zgłaszając uwag i pytań .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.12 
Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz  przedstawił  informację  o  pracy  w  okresie
międzysesyjnym , a mianowicie :   
Zarządzeniem Nr 70/10  Wójta  Gminy Stargard Szczeciński  z  dnia 31  marca 2010 r.  w
sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz ustalenia układu wykonawczego do zmian
budŜetu gminy o kwotę 177 470 zł z tego: 
a) dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 175 270 zł
b) dochody i wydatki związane z realizacją zadań zleconych o kwotę 2 200 zł
Zmiany  dochodów  budŜetowych  powodują  zmianę  planu  finansowego  Urzędu  Gminy,  a
dokonane zmiany wydatków budŜetowych  powodują  zmianę  planów finansowych Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej i Ośrodka Administracyjnego Szkół. Są to dotacje celowe otrzymane
z budŜetu państwa na realizację zadań własnych i zleconych z zakresu administracji rządowej. 

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:

I. WYKONANO

1. W dniu 24.04.2010 r. i 27.04.2010 r. zawarto umowę notarialną stanowiącą umowę sprzedaŜy 
    na rzecz Gminy Stargard Szczeciński prawa własności działki nr 237 o obszarze 0,0859 ha, 
    połoŜonej w obrębie Witkowo. Cena sprzedaŜy ustalona została na kwotę 18 898,00 zł. Działka
    przeznaczona na poszerzenie pasa drogi stanowiącej własność gminy, oznaczonej numerem 
    działki 286.
2. W dniu 02.04.2010 r. i 27.04.2010 r. zawarto umowę notarialną stanowiącą umowę sprzedaŜy 
    na rzecz Gminy Stargard Szczeciński prawa własności działki nr 227/18 o obszarze 0,0311 ha i 
    działki nr 227/27 o obszarze 0,0808 ha, połoŜonych w obrębie śarowo. Cena sprzedaŜy ustalo
    na została na kwotę 1 119,00 zł. Działka przeznaczona na poszerzenie pasa drogi stanowiącej 
    własność gminy, oznaczonej numerem działki 243.
3. W dniu 09.04.2010 r. i 27.04.2010 r. zawarto umowę notarialną stanowiącą umowę sprzedaŜy 
    na rzecz Gminy Stargard Szczeciński prawa własności działki nr 22/4 o obszarze 0,0859 ha, 
    połoŜonej w obrębie Kurcewo. Cena sprzedaŜy ustalona została na kwotę 4 899,00 zł. Działka 
    przeznaczona na poszerzenie pasa drogi stanowiącej własność gminy, oznaczonej numerem 
    działki 19.
4. W dniu 16 kwietnia 2010 r. przeprowadzono pierwszy przetarg ustny nieograniczony na 
    sprzedaŜ nieruchomości oznaczonej numerem działki 29/1 o pow. 0,1530 ha, obręb Małkocin. 
    NajwyŜsza cena osiągnięta w przetargu wyniosła 26 670,00 zł (netto) i została zaoferowana 
    przez Panią Paulinę Kozłowska.
5. W dniu 16 kwietnia 2010 r. przeprowadzono pierwszy przetarg ustny nieograniczony na 
    sprzedaŜ nieruchomości oznaczonej numerem działki 29/2 o pow. 0,1384 ha, obręb Małkocin. 
    Przetarg  zakończony wynikiem negatywnym. Do przetargu nie przystąpił Ŝaden oferent. Cena
    wywoławcza została ustalona na kwotę 39 160,00 zł.
6. Zgodnie z Zarządzeniem Wójta Nr 7/09 z dnia 20 stycznia 2009 r. w sprawie gospodarowania 
   środkami publicznymi o wartości szacunkowej nieprzekraczającej równowartości kwoty 14 000
    euro w Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński, przeprowadzono postępowanie w sprawie
     udzielenia zamówienia na wykonanie prac:
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    - oszacowania wartości nieruchomości, zapytanie z dnia 12.04.2010 r., zakres zapytania – 9 
      nieruchomości. 
7. W dniu 26.04.2010 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac. Najkorzystniejsza oferta 
    została złoŜona przez Biuro wyceny Nieruchomości „DOM-MECH” Katarzyna Korbutowicz 
    z/s. Stargard Szczeciński, ul. Piłsudskiego 87d/6 – cena 2 269,20 zł. 
8. W dniu 15.04.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac geodezyjnych polegających 
    na podziale działki oznaczonej numerem 149/6 o pow. 0,77 ha, połoŜonej w obrębie Grzędzice,
    celem wydzielenia 7 działek, zgodnie z decyzją o warunkach zabudowy. Umowa zawarta z 
   Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz z siedzibą Stargard Szczeciński, ul. J.
    Lechonia 9b/5 – kwota 4 392,00 zł.
9. W dniu 15.04.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac geodezyjnych polegających 
    na podziale działki oznaczonej numerem 188/4 o pow. 0,34 ha, obręb Kurcewo, stanowiącej 
    drogę  celem wydzielenia działki o pow. ok. 130 m2 dla poprawy warunków zagospodarowania 
    nieruchomości sąsiedniej. Umowa zawarta z Usługi Geodezyjno-Kartograficzne Krzysztof 
    Pankiewicz z siedzibą Stargard Szczeciński, ul. J. Lechonia 9b/5 – kwota 2 257,00 zł.
10. W dniu 15.04.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac geodezyjnych polegających
    na podziale działki oznaczonej numerem 821 o pow. 3,5401 ha, obręb Małkocin, celem 
   wydzielenia 5 działek o powierzchni powyŜej 0,3000 ha. Umowa zawarta z Usługi Geodezyjno-
    Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz z siedzibą Stargard Szczeciński, ul. J. Lechonia 9b/5 – 
    kwota 2 257,00 zł.
11. W dniu 14.04.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac geodezyjnych polegających
    na podziale działki oznaczonej numerem 159/1, połoŜonej w obrębie Klępino celem 
    wydzielenia terenu stanowiącego drogi, zgodnie z ustaleniami miejscowego planu 
    zagospodarowania przestrzennego. Umowa zawarta z „GEOEXPRESS” Usługi Geodezyjne 
    Tomasz Kłyszejko  ul. Śląska 9, 73-110 Stargard Szczeciński – kwota 3 904,00 zł.
12. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew: 16 szt.
13. Wystawiono 7 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, połoŜonych na 
    terenie gminy w obrębach: Krąpiel, Kurcewo, Małkocin, Witkowo, Grabowo, Golina.
14. Od kwietnia 2010 r., wydawane są decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie 
    oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej (obecnie wydano 90 decyzji).
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji wykonano:
I. WYKONANO:

1. Wykonano połączenie przebudowanej drogi  wewnętrznej  nr geod 292 obręb Sowno z drogą 
    powiatową nr 1709Z.
2. Wyremontowano wiaty przystankowe na terenie gminy -5 szt.
3. Wykonano dokumentację projektową związaną z budową placów zabaw na terenie gminy.
Ponadto:

1. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 8 szt.,
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych –6 szt.,
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 4 szt.,
II. Postępowania przetargowe: 

1.Zakończono podpisaniem umowy realizacyjnej postępowania o udzielenie, w trybie przetargu 
    nieograniczonego, zamówienia publicznego na budowę sieci wodociągowej  z Kiczarowa do 
    Kolonii Kiczarowo. Został wyłoniony wykonawca cena za wykonie robót cena brutto 
    460 349,71 zł. 
W  Referacie Planowania Przestrzennego:
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I. WYKONANO
1.Wydano:
    - 23 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
    - 7 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
    - 14 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
    - 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 5 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
    - 62 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
      gminy Stargard Szczeciński
Ponadto wójt uczestniczył w spotkaniach takich jak 
01.04.2010 – spotkanie w Starostwie  w sprawie  zatrudnienia pracowników do prac na drogach 
12.04.2010 – konkurs na wolne stanowisko  ds.  pozyskiwania środków i  promocji  w gminie
21.04.2010 – Turniej Sprawnościowy kl. I -III – Szkoła  Grzędzice 
22.04.2010 – Turniej Wiedzy Ekologicznej kl. III – Strachocin 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.13
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski  poinformował ,Ŝe uczestniczył  w pracach
związanych z przygotowaniem obrad dzisiejszej sesji. 
Ad.14
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe Radny Edward Lutyński złoŜył w dniu 24 marca 2010 r.
dwie interpelacje na które otrzymał odpowiedź .Następnie przewodniczący zapytał się radnego
czy ma uwagi odnośnie odpowiedzi   .
Radny  Edward  Lutyński  odpowiedział  ,Ŝe  w  sprawie  podtopień  ,  które  miały  miejsce  na
przełomie lutego i marca w Małkocinie  to się coś dzieje ,są czyszczone rowy . 
Natomiast odnośnie drugiej interpelacji w sprawie budowy i urządzeń placów zabaw to radny
wskazał ,Ŝe dobrze jest  iŜ będą place zabaw i zwrócił uwagę ,  aby procedura przetargowa  nie
przedłuŜyła się  do grudnia.  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe dokumentacja jest wykonana na te place gdzie nie są związane z
WIR , na pozostałe będzie ogłoszony przetarg.
Sekretarz Gminy dodatkowo wyjaśniła , iŜ będzie ogłoszony  przetarg kompleksowy na wszystkie
place finansowane z budŜetu gminy .Dwa place będą dofinansowane z WIR-u,  
 gdzie maksymalna kwota dofinansowania to 24 tys zł . Rozpoczęcie realizacji moŜe nastąpić po
złoŜenie wniosku i przesłanie go do Urzędu Marszałkowskiego .
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe w budŜecie na budowę placów zabaw przeznaczono
100 tys zł i zaproponował , aby wyłączyć z przetargu te place , które  dofinansowywane są  z
WIR-u . 
Radca Prawny Roman Janił wyjaśnił  ,Ŝe przetarg na wykonanie kaŜdego plac zabaw połoŜonego
w róŜnych miejscowościach moŜe być przeprowadzany odrębnie  bez obawy  zarzutu  dzielenia
zamówienia .
Ad.15
Radna Czwertlik Gabriela zapytała się o sprawę dotyczącą tych osób , którzy mają problem z
wykupem działek – ogródków w Ulikowie  od agencji i czy w tej sprawie wójt  rozmawiał z
sołtysem tego sołectwa.
Wójt Gminy odpowiedział. ,Ŝe jest po rozmowie w tej sprawie  z Prezesem agencji,  jest 
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w kontakcie i będzie  jeszcze rozmawiał( dotyczy kwestii finansowej ).
Radna Renata Kornet- zapytała się co dzieje się w sprawie wysypiska pod „betonówką „ .
Zastępca  Wójta-odpowiedział  ,Ŝe  trwają  cały  czas  prace  porządkowe  na  terenie  gminy
wykonywane  przez  grupę  osób  zatrudnionych  w  ramach  robót  publicznych   i  tutaj  wójt
zasygnalizował  ,iŜ  moŜe   zabraknąć  środków  przeznaczonych  na  ten  cel  ,  a  odnośnie
uporządkowania  terenu  przy  „betonówce  „  to  będzie  podstawiony  kontener  i  teren  zostanie
uporządkowany.
Radny Edward Lutyński zapytał się Wójta o realizację uchwały Nr XXXIII/263/09 w sprawie
nadania  nazw  ulicom  w  miejscowości  Grzędziece  i  uchwały  Nr  XXXIV/270/10  w  sprawie
zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 z dnia 29 grudnia 2009 roku.
Wójt  Gminy –  odczytał  przygotowaną  w  tej  sprawie  informację  przez  Kierownika  Referatu
Planowania Przestrzennego Panią Mirosławę Antczak w brzmieniu jak niŜej : 
-Przygotowywano  zawiadomienia  dla  właścicieli  nieruchomości  i  mieszkańców  Grzędzic
o dokonanej z urzędu zmianie dotychczasowych numerów porządkowych budynków  połoŜonych
przy drogach, dla których  uchwałą  Rady Gminy z grudnia 2009 r.  wprowadzono nazwy ulic;
zawiadomienia zawierają równieŜ zapisy informujące o konieczności wymiany dowodu osobistego
w związku ze zmianą adresu zamieszkania (bez ponoszenia opłaty); zgodnie z przepisami ustawy o
ewidencji  ludności  i  dowodach  osobistych  posiadacz  dowodu  osobistego  ma  obowiązek
wymienić ten dokument w razie zmiany danych, które zamieszcza się w dowodzie osobistym; o
wymianę  dowodu  osobistego  naleŜy  wystąpić  w  terminie  14  dni  od  daty  otrzymania
zawiadomienia  o zmianie  numeru  porządkowego  budynku;  dowód  osobisty  podlega
uniewaŜnieniu po upływie  3 miesięcy od chwili  zmiany danych w przypadku gdy posiadacz
dowodu  osobistego  nie  złoŜy  wniosku  o  jego  wymianę;  ponadto  właściciel  nieruchomości
zobowiązany będzie do zgłoszenia staroście zmiany adresu zamieszkania; 
nadto osoby zameldowane w Grzędzicach, które posiadają prawo jazdy oraz dowody rejestracyjne
pojazdów,  zobowiązane będą  do ich wymiany w związku ze zmianą  adresu  zamieszkania;  za
wydanie nowych dokumentów opłaty wynoszą: prawo jazdy – 84 zł, dowód rejestracyjny – 54 zł; w
związku  z  powyŜszym  wystąpiono  do  Starosty  Stargardzkiego  z  wnioskiem o  zwolnienie  od
uiszczania opłat, lub znaczne zmniejszenie ich wysokości, mieszkańców Grzędzic zobowiązanych
do ubiegania się o wydanie nowych dokumentów z powodu zmiany adresu zamieszkania-. 
Ponadto radny Edward Lutyński zwrócił uwagę ,Ŝe w sali konferencyjnej nie powinna być flaga
państwowa z godłem lecz flaga bez godła , bo tak wynika z przepisów ustawy o godle .
Ad.16 
Przewodniczący rady poinformował o pismach jakie wpłynęły do rady , a mianowicie :
- pismo Wójta Gminy w sprawie  sprawozdania wynikającego z przepisów ustawy  z realizacji
„Programu  współpracy  gminy  Stargard  Szczeciński  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w 2009 r. „ , które to sprawozdanie
radni otrzymają w materiałach na sesję majową , 
-  pismo  Andrzeja  Dzięgi  Arcybiskupa  Metropolity  Szczecińsko-Kamińskiego  w  sprawie
Pielgrzymki Samorządowców do Trzebiatowa .
Radny Klim – zgłosił  następujące sprawy :  jedna ze spraw dotyczyła zakupu trawy,  a druga
sprawa uporządkowania z śmieci części drogi tzw. „ betonówki „ naleŜącej administracyjnie do
miasta.
Odnośnie drugiej sprawy to zastępca wójta poinformował ,Ŝe  została zgłoszona i będzie teren
uporządkowany .
Ad.17 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski  podał  termin  zwołania  następnej  sesji  ,
terminy posiedzeń komisji wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie : 
-  komisja  gospodarki  mienia  komunalnego  i  budŜetu   dnia  24  maja  2010 r.  o  godz.  8  00 z
tematem :
1.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
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   gminy – opinia komisji na sesję ,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 25 maja 2010 r. o godz. 10 0 0    z tematami : 
1.Analiza stanu porządku publicznego – opinia komisji na sesję ,
2.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki 
   realizowanej na terenie gminy – opinia komisji na sesję .
- komisja rewizyjna dnia 26 maja 2010 r. o godz. 800  z tematem : 
 1.Analiza realizacji budŜetu gminy za  I-szy kwartał 2010 roku – opinia komisji na sesję 
Ad.18 
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział i  o godz. 1150 zamknął  obrady XXXVII sesji  Rady Gminy
Stargard Szczeciński .
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